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Адрес Saint-Gobain Glass 
Frei Gaspar 
1248 São Vicente

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Mineral wool with the G3 triple-guarantee

Glasswool is a very high-tech product. For the past 70 years, Saint-Gobain Isover has constantly improved its qualities and performance and each
year files dozens of patents. Today´s glasswool has nothing to do with that made in 1970. That is why at ISOVER, we talk about “glasswools” and not
glasswool in the singular as there is such diversity in the range, in terms of features, performance and formats.

Thermal performance has been improved by 20 % in just 10 years: 15 cm of ISOVER wool (lambda 30 wool) insulates as much as 20 cm thick wool at
lambda 40. Furthermore, ISOVER wools are now less irritant when bare and can also be covered with soft veils to improve laying comfort

Company Profile of Saint-Gobain Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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